
گروه سینما و تلویزیون-  ادریس آلبا در فیلمی جاسوسی که محصول کمپانی اپل 
اســت، با تهیه کننده »ددپول« همکاری می کند. ادریس آلبا و سیمون کینبرگ در یک فیلم 
جاسوسی که حق انتشارش به کمپانی اپل رسید، نقش آفرینی خواهند کرد. هنوز عنوانی 
برای این فیلم سینمایی انتخاب نشده است. آلبا در این فیلم هم نقش آفرینی می کند و هم 
تهیه کننده خواهد بود؛ فیلمی در ژانر جاسوسی با مضامین عاشقانه که داستان آن در آفریقا 
روایت خواهد شــد. تراون فی که به خاطر نویسندگی »دوشنبه سیاه« و »برنامه روزانه« 
شناخته می شود، نویسندگی این فیلم را نیز انجام خواهد داد. این پروژه جدید سینمایی 
بازگشت کینبرگ به ژانر جاسوسی است؛ او پیش از این فیلمنامه سینمایی »آقا و خانم 
اسمیت« را نوشته است. یک پروژه هم به نام »۳۵۵« دارد که کارگردانی خواهد کرد. 
جسیکا چستین، لوپتیا نیونگو و پنه لوپه کروز در این اثر سینمایی نقش آفرینی می 
کنند. این فیلم در ژانویه ۲۰۲۱ از سوی کمپانی یونیورسال منتشر می شود.ادریس 
آلبا هم در آینده ای نزدیک در فیلم سینمایی »کنسرت کابوی« دیده خواهد شد؛ این 

فیلم ماه آینده در جشنواره تورنتو برای اولین بار اکران می شود. دنباله فیلم سینمایی 
»جوخه انتحار« با بازی آلبا نیز سال ۲۰۲۱ به سینما ها خواهد آمد. ادریس آلبا قرار است 

در فیلم وسترن نتفلیکس به نام »هرچه سخت تر زمین می خورند« نیز جلوی دوربین برود.

گروه سینما و تلویزیون-  محمدرضا میقانی نویسنده و تهیه کننده فیلم کوتاه »زرد 
خالدار« که به تازگی به جشــنواره لوکارنو راه پیدا کرده اســت، از تأثیر نوسانات دلار و نیز 

شیوع کرونا بر حضور بین المللی فیلم های ایرانی گفت.
محمدرضا میقانی نویسنده و تهیه کننده فیلم کوتاه »زرد خالدار« به کارگردانی باران 
ســرمد که در جشــنواره فیلم »لوکارنو« حضور دارد درباره این اثر گفت: این فیلم سال ۹۷ 
از جشنواره فیلم کوتاه تهران جایزه پیچینگ را گرفت که برای اولین بار بود این مسابقه در 
جشنواره برگزار می شد. ما در آنجا توانستیم با دریافت جایزه ۱۳۰۰ دلاری تولید را شروع 
کنیم به همین ترتیب اولین نمایش داخلی فیلم سال گذشته در جشنواره فیلم کوتاه تهران 
رقم خورد. پخش فیلم را هم از سال ۲۰۲۰ آغاز و »زرد خالدار« را به جشنواره برلین و کن 
ارسال کردیم که پذیرفته نشد اما در جشنواره »لوکارنو« انتخاب شد. میقانی عنوان کرد: ما 
روی فیلمنامه »زرد خالدار« ۶ ماه کار کرده بودیم و پروسه خلاقانه ای برای آن طی شد. من 
فیلمنامه را نوشتم و خانم باران سرمد کارگردانی را بر عهده داشت که ایده اصلی فیلم هم از 
او بود یعنی دختری که آرزوی دیدن یک زرافه را دارد. ما روی این ایده کار کردیم و طبق 
همان، فیلمنامه را نوشتیم. در همین حین خانم سرمد روی استوری بردهای »زرد خالدار« 

کار و در لوکیشن های فیلم عکاسی می کرد.
پخش فیلم را خودمان آغاز کردیم و »زرد خالدار« را به جشنواره های اصلی فرستادیم 
اما به دلیل شرایط کرونا خیلی از جشنواره ها به ما ایمیل می دهند که رویدادشان لغو شده 
است و این برای ما کار را سخت می کند چون ما حق ورودی به جشنواره ها می پردازیم و 
وقتی این رویدادها کنسل می شوند، عملًا فیلمسازانی که در آن ها ثبت نام کرده اند ضرر مالی 
می کنندوی افزود: ارتباطی که بین فیلمنامه و فضای کارگردانی شکل گرفته بود باعث می شد 
این ایده به طور مرتب در یک مسیر خلاقانه حرکت کند. از سوی دیگر وقتی داشتیم روی 
این بخش ها کار می کردیم، فراخوان جشنواره فیلم کوتاه تهران و پیچینگ آن آمد. ما استوری 
بردهای خوبی داشتیم و فیلمنامه هم کامل شده بود، در همان زمان بخشی از عوامل به فیلم 
اضافه شده بودند و طراحی های لباس و انتخاب لوکیشن ها را بر اساس اوریگامی انجام داده 
بودیم تا به یک فرم بصری در کار برسیم. دلیل انتخاب ها بر اساس اوریگامی هم این بود که 
لوکیشن اصلی ما باغ کتاب بود و بیشترین طراحی این مکان هم بر مبنای اوریگامی است. 
ضمن اینکه شخصیت فیلم دارای وجوه مختلفی است. اوریگامی به کاغذهایی گفته می شود 
که تا می شــود و ســطوح مختلفی را می سازد. ما عروسک های فیلم را بر اساس همین تم 
ساختیم چون بخشی از این فیلم داستان دختری را روایت می کند که عروسک گردان است.

این نویســنده اظهار کرد: با توجه به اینکه پیچینگ جشنواره فیلم کوتاه تهران برای 
اولین بار بود که برگزار می شد، این موضوع خیلی تجربه نشده بود و ما سعی کردیم از طریق 
ویدوهایی که در اینترنت بود فرایند پیچینگ را یاد بگیریم. داوران پیچینگ بین المللی و از 
جشنواره ونیز، جشنواره کراکوف و… آمده بودند، خانم سرمد هم به زبان انگلیس پیچینگ 
را انجام داد و با توجه به اینکه من تهیه کننده و نویسنده بودم سعی کردم متریال را آماده کنم 
و فضا به گونه ای شامل قصه، معرفی بازیگر و کاراکتر و حتی فریم هایی که به فریم نهایی ما 
نزدیک بود، باشد. یعنی فضای فیلم تقریباً برای داوران مشخص و از آن استقبال شد. وی با 
اشاره به حضورهای جشنواره ای این فیلم بیان کرد: امسال بعد از جشنواره برلین، جشنواره 
کن کاملًا کنسل شد و حتی اسامی فیلم های کوتاه هم اعلام نشد. جشنواره لوکارنو هم قرار 
بود برگزار نشود ولی در آخرین دقایق به ما ایمیل دادند که تصمیم بر برگزاری جشنواره 
گرفته اند به این ترتیب که افرادی که در سوییس بودند می توانستند در جشنواره حاضر شوند 
اما فیلمسازان کشورهای دیگر حضورشان به صورت آنلاین خواهد بود. میقانی عنوان کرد: 
پخش فیلم را خودمان آغاز کردیم و »زرد خالدار« را به جشنواره های اصلی فرستادیم اما به 
دلیل شرایط کرونا خیلی از جشنواره ها به ما ایمیل می دهند که رویدادشان لغو شده است و 
این برای ما کار را سخت می کند چون ما حق ورودی به جشنواره ها می پردازیم و وقتی این 
رویدادها کنسل می شوند، عملًا فیلمسازانی که در آن ها ثبت نام کرده اند ضرر مالی می کنند. 
هر چند انجمن سینمای جوانان ایران حامی فیلم هاست اما هزینه پخش و ارسال فیلم ها 
بالاســت، یعنی هر جشــنواره ای برای ورودی خود حداقل ۵۰ دلار در نظر می گیرد که با 

وضعیت ارز ما، هزینه ها بالا می رود. 
با همه این شــرایط ما در تلاشــیم که »زرد خالدار« را به جشنواره هایی بفرستیم که 
مورد قبول اســکار هستند و حضور فیلم و برنده شدن در این جشنواره باعث بشود »زرد 
خالدار« به آکادمی اسکار معرفی شود. این تهیه کننده در پایان توضیح داد: در طول برگزاری 
جشنواره لوکارنو برخی از پخش کنندگان به پخش فیلم تمایل نشان دادند و در حال مذاکره 
هستیم تا شاید بتوانیم با شرکت های خارجی همکاری کنیم و روند پخش ما بهتر شود. البته 
در لوکارنو همانطور که گفتم شرایطی فراهم نشد که ما در جشنواره حضور داشته باشیم. 

در لوکارنو خیلی از پخش کنندگان هرساله حضور دارند و اگر می توانستیم به جشنواره 
برویم امکان ارتباط بیشتر فراهم می شد و می توانستیم بیشتر برای آینده فیلممان برنامه ریزی 
کنیم ولی با همه اینها سعی کردیم از طریق صفحات مجازی با کمپانی ها و داورها ارتباط 

برقرار کنیم.

نقش آفرینی ادریس آلبا در فیلمی که
 به اپل رسید

تهیه کننده »زرد خالدار« مطرح کرد؛

مصائب حضور در جشنواره های جهانی 
در سایه بحران »دلار« و »کرونا«
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فهرست کامل برگزیدگان جشن حافظ

»دشت خاموش« پر هزینه نیست
گــروه ســینما و تلویزیون-  فیلم 
»دشــت خامــوش« بــه نویســندگی و 
کارگردانــی احمد بهرامی و تهیه کنندگی 
سعید بشــیری در بخش رقابتی افق های 
نو )Orizzonti( این جشــنواره نمایش 
داده می شــود بدین بهانه با تهیه کننده فیلم 

گفت وگویی کردیم که می خوانید.
درباره جنبه های انسانی فیلم 

توضیح دهید؟
همانطور که می دانید هر تماشاگری 
به نسبت نوع تجربه شخصی اش از زندگی 
و احوال حســی اش با یــک فیلم ارتباط 
برقرار می کند و طبیعی اســت که برای هر 
مخاطبی شــاید جنبه هایی از فیلم بیشــتر 
برجســته شــود و آن را دریابد. برای خود 
من وجوه انســانی و نمایش احوال درونی 
شخصیت های فیلم جذاب تر و خوشایندتر 
است در حالی که شاید در لایه ظاهری فیلم 
تاثیر روابــط اجتماعی و اقتصادی و تنش 
بین آن ها که باعث ایجاد شــرایط دشــوار 
بــرای شــخصیت های فیلم اســت برای 
مخاطب های دیگر برجسته تر باشد. برای 
من تنهایی و رنج و ســکوت شخصیت ها 
برجسته تر است تا لایه ها و جنبه های دیگر 
فیلم. پــس از اکران فیلم می شــود خیلی 
مفصل تر و دقیق تر راجع به فیلم حرف زد.

ایــن فیلم چقدر بــه واقعیت و 
زندگی کارگران نزدیک است؟

در ابتدا بگویم که زمان حوادث فیلم 
در اوائل دهه ۵۰ شمسی، حدود سال های 
۵۱ یا ۵۲ اســت. در سال هایی که بالا رفتن 
قیمت نفت در جهان باعث می شــود منابع 
مالی زیادی در اختیار حکومت قرار بگیرد 
و تصمیم به مدرنیزه کردن کشور می گیرند 
بدون در نظر گرفتن شرایط واقعی جامعه و 
در حقیقت بدون اهمیت دادن به شیوه های 
تولیــد چنــد صد ســاله ســنتی بعضی 
محصولات و ایــن باعث رکود و تعطیلی 

بعضی کارگاه های تولیدی مانند پخت آجر 
به شیوه سنتی و دستی می شود.

موضوع این فیلم پرداختن به تاثیر این 
ماجرا بر زندگــی و روابط کارگران با هم 
و کارفرمای آن ها است تاثیرمنفی که حتی 
کارفرما هم دچار مشــکل می کند، شرایط 

دشــوار و پیچیده ای که همه شخصیت ها 
در آن گرفتار می شــوند و این اتفاق در هر 

سرزمین و جامعه می تواند رخ بدهد.
»دشــت خامــوش« فیلــم کم 

هزینه ای است؟
هــم بله و هم نــه. بله بدین معنی که 
این فیلم متعلق به ســینمایی نیســت که 
بازیگران معروف، لوکیشن هاو پروداکشن 
پر هزینه داشته باشــد و نه بدین معنی که 
هرجا ضروری بود و می بایست برای حفظ 
کیفیت فیلم هزینه کنیــم منابع مالی آن را 
تامین می کردیم، به هر شکل و سختی هم 

که شده است.
بیشتر دنبال کیفیت کار بودید 
و زیــاد به بازیگران گــران نگاهی 

نداشتید؟
اول بگویم که خوشــبختانه احمد 
بهرامــی از ابتدا تکلیفش با فرم و احوال و 

لحن فیلم روشن بود. در اوایل پیش تولید 
حتی ســراغ یکی از بازیگران شناخته شده 
سینما هم رفتیم، ولی احساس کردیم نیازی 
به بازیگر چهره نیست و ممکن بود با اجزای 
دیگــر فیلم همخوان نباشــد و از خیرش 
گذشتیم. فرخ نعمتی به عنوان یک بازیگر 
شناخته شده و پیشکسوت، بعد از خواندن 
فیلمنامه و گفتگو با کارگردان استقبال کرد 
و با بزرگواری و متانت طبع پذیرفت و در 
طول کار هم شــرایط ســختی تولید ما را 
تحمل کرد و خــارج از ان روابط معمول 
کاری و با علاقه کار شان را انجام دادند. در 

واقع کیفیت اثر به به نوع نگاهی ربط داشت 
که برای انتخاب همه بازیگران داشــتیم و 
می بایســت با اجزای دیگر فیلم و آن لحن 
واقعگرا همخوان باشد. خوشبختانه با دقتی 
که بهرامی برای انتخاب بازیگران داشت و 
الان که فیلم آماده شده می توان گفت کلیت 

نقش آفرینی بازیگران قابل قبول است.
تا چه حد به بازگشت سرمایه 

فکر کردید؟
در طی نزدیک به سه دهه فعالیت در 
این حوزه همیشه دوست داشتم اثری تولید 
کنم که بر اساس و منطبق با سلیقه ام نسبت 
به ســینما باشد، زمانی که فیلمنامه »دشت 
خاموش« را خواندم متوجه شدم می توان 
اثری قابل تامل از دل آن بیرون آورد فیلمی 
کــه فکر و جان مخاطــب را درگیر خود 
کنــد این اولین دلیــل همکاری من بود از 
طرفی از همــان ابتدا طبق تجربه هایی که 
داشتم می دانستم این فیلم شاید نتواند همه 
سرمایه هزینه شده برگرداند. ولی شما دعا 

کنید برگرداند.
آیا ما به ازای شــخصیت های 

فیلم را در جامعه کنونی می بینیم؟
همانطــور که پیشــتر گفتــم زمان 
حوادث فیلم دهه ۵۰ شمســی اســت که 
کارگردان فیلم در دوره نوجوانی شــاهد 
آن ها بوده است، اما به رحال روابط حاکم 
بر تولید و مشکلات و تنش ها، همیشه در 
طول تاریخ وجود داشته و شما امروزه 
می توانیــد در همه جای جهان ببینید از 
آمریکا و انگلیس گرفته تا کشور های 

دیگر و مختص یک جامعه نیست.
حرف آخر؟

در آخر دوســت دارم بگویم که 
این فیلم با عشق به سینما ساخته شده 

اســت، همه همکاران در هر مرحله ای 
بــا دل و علاقه کارشــان را انجــام دادند. 
سپاســی ویژه از مسعود امینی تیرانی دارم 

که نقش مهمی در خلق این فیلم داشــت 
و تدوینگر فیلم ســارا یاوری که طی چهار 
ماه تدوین های مجدد و چندباره مورد نظر 

کارگــردان را بــا صبوری پیش 
برد و ســخن آخــر ابراز 

خوشــحالی و تبریک به 
سینمای ایران که با این 

شروع خوب آن هم در دوره بحران کرونا 
و برگزار نشــدن اکثر جشنواره ها و حجم 
زیاد فیلم های ارائه شــده به جشنواره مهم 

ونیز، توانســت با سه فیلم انتخاب شده در 
بخش مســابقه یکی از سه جشنواره مهم 
دنیا نشــان دهد که ســینمای کشورمان 
همچنان ســفیر فرهنگــی افتخار آفرینی 
است که باعث می شود نام ایران در 
 رویداد های بزرگ فرهنگی جهان 

بدرخشد.

گــروه ســینما و تلویزیــون- 
برگزیدگان بیســتمین جشن حافظ در دو 

بخش سینما و تلویزیون معرفی شدند.
برگزیدگان بیســتمین جشــن 
حافــظ در دو بخــش ســینما و 
تلویزیون شــب گذشــته معرفی 
شدند که فهرست کامل را در ادامه 
می توانید،بخوانید.امسال جشن 
حافــظ به دلیل شــیوع بیماری 
کرونا بدون مراسم برگزار شد.

بخش تلویزیون
بهترین چهره تلویزیونی:

احســان علیخانــی )عصــر 
جدید(

بهترین بازیگر زن درام: 

مریلا زارعی )مانکن(
بهترین بازیگر زن کمدی: 

شبنم مقدمی )هیولا(
بهترین بازیگر مرد درام: 

مصطفی زمانی )نهنگ آبی(
بازیگر مردی کمدی: 
محسن تنابنده )پایتخت(

بهترین فیلم نامه تلویزیونی: 
پیمان قاسم خانی و امیر برادران )هیولا(

بهترین کارگردان:
مهران مدیری )هیولا(

بهترین سریال: 
هیولا )به تهیه کنندگی مهران مدیری و سید 

مصطفی احمدی(
بخش سینما

بهترین دستاورد فنی و هنری:
اجــرای انیمیشــن »آخرین داســتان« به 

کارگردانی اشکان رهگذر
جایزه ویژه هیات داوران: 

سیاوش اسعدی)درخونگاه(
بهترین ترانه تیتراژ:

رضا یزدانی)از یادها رفته(
بهترین فیلم مستند:

تمام چیزهایی که جایشان خالیست)زینب 
تبریزی(

نشان عباس کیارستمی:
سیاوش افشار )کتاب آشپزی(

بهترین موسیقی متن:
کریستف رضاعی)آخرین داستان(

بهترین تدوین:

حمید نجفی راد)شبی که ماه کامل شد(
بهترین فیلمبرداری:
علی قاضی)مسخره باز(
بهترین بازیگر مرد:

نوید محمدزاده)سرخ پوست(
هوتن شکیبا)شبی که ماه کامل شد(

بهترین بازیگر زن:
الناز شاکردوست)شبی که ماه کامل شد(

ژاله صامتی)درخونگاه(
بهترین فیلمنامه:

نرگس آبیار)شبی که ماه کامل شد(
بهترین کارگردانی:

نیما جاویدی )سرخپوست(
بهترین فیلم:

سرخ پوست)به تهیه کنندگی مجید مطلبی(

گروه سینما و تلویزیون- با استقرار 
بهداشت یار ثابت و مقیم در تهران و شاهرود، 
برای عمده عوامل سریال »سلمان فارسی« 
پرونده پزشــکی تشکیل شــده و این افراد 
به صورت مستمر توسط پزشک متخصص، 

معاینه می شوند.
حســین طاهری تهیه کننده ســریال 
بابیان این مطلب گفــت: عمده افرادی که 
به صورت مستمر با سریال »سلمان فارسی« 
همکاری می کنند به صورت مستمر معاینه و 
به مدت یک سال، تحت پوشش بیمه کرونا 

قرارگرفته اند.
تهیه کننده سریال »سلمان فارسی« با 
توجه به تأکید ســازمان صداوسیما و ابلاغ 

دستورالعمل های بهداشتی مرکز بهداشت و 
درمان سازمان صداوسیما گفت: نظارت های 

بهداشتی توسط این مرکز انجام می شود.
وی بر اهمیت سلامت تک تک افراد 
حاضــر در این پروژه فاخر ویژه تاکید کرد 
و گفت تلاش بر این اســت تا هر روز افراد 
حاضــر در پروژه بر اســاس پروتکل های 

بهداشتی، کنترل و تب سنجی شوند.
وی گفت این اقدامات در دفتر مرکزی 
تهران، شهرک سینمایی غزالی، کارگاه ها و 
محل فیلم برداری و همین طور محل ساخت 
لوکیشن های شاهرود به طور مستمر انجام 
می شــود. طاهری با اشاره به توزیع روزانه 
حدود ۱۵۰۰ ماســک و دســتکش و مواد 

ضدعفونــی کننده در میان عوامل ســریال 
گفت به منظور حفظ سلامت افراد، در تمام 
مدت زمان فیلم برداری آمبولانسی مجهز به 
همراه پرسنلی کار آزموده در محل لوکیشن 

شاهرود حضور دارد. 
فیلم برداری سریال »سلمان فارسی« 
به کارگردانی داوود میرباقری و تهیه کنندگی 
حســین طاهری که به دلیل شیوع ویروس 
کرونا متوقف شده بود از دهم مرداد مصادف 
با عید سعید قربان در منطقه مجن شهرستان 

شاهرود از سر گرفته شد.
سریال »ســلمان فارسی« از تولیدات 
مرکز ســیما فیلم اســت که با نمایش ایران 
دوره ساســانی، بیزانس و حجاز به زندگی، 

زمانه و مهاجرت »سلمان فارسی« یار ایرانی 
پیامبر اسلام می پردازد.

فیلم برداری این ســریال از زمستان 
ســال گذشــته در کویر شــهداد کرمان و 
جزیره قشم آغازشــده بود. با فراگیر شدن 
ویروس کرونا، لوکیشــن های داخلی مانند 
شاهرود و شهرک سینمایی نور، جایگزین 
لوکیشــن های خارجی در ترکیه گردید و 
سرانجام فیلم برداری آن از دهم مرداد، از سر 
گرفته شد. بنا به پیش بینی های صورت گرفته 
فیلم برداری سریال »سلمان فارسی« حدوداً 
۵ سال طول می کشــد و بازیگران ایرانی و 
خارجی از کشورهای یونان، مراکش، تونس 

و … در آن بازی خواهند کرد.

گروه سینما و تلویزیون-تهیه کننده 
سینما گفت: برای اکران »آینده« منتظر شرایط 
مناســب هستم؛ چرا که در شرایط کرونایی 

فعلی امکان حضور مردم در سینما نیست.
سید ضیاء هاشــمی تهیه کننده فیلم 
»آینده« دربــاره آخرین وضعیت اکران این 
اثر گفت: دعوت مردم به ســینما در شرایط 
کنونی که وضعیت شــیوع ویروس کرونا 
پررنگ تر شده اســت، اصلا جایز نیست؛ 
چون سلامت آن ها به خطر می افتد؛ بنابراین 

منتظریم شــرایط بهتر شــود و بعد برنامه 
ریزی هــای لازم را برای اکران فیلم »آینده« 

انجام دهیم.
هاشمی افزود: اولویت ما برای »آینده« 
اکران عمومی است؛ چنانچه شرایط کرونا 
ادامه پیدا کند، آن را اکران آنلاین خواهیم کرد.

این تهیه کننده با اشاره به جدیدترین فعالیت 
سینمایی خود، اظهار کرد: بخش تولید هم 
در شرایط کرونا مشکلات و خطر های خود 
را دارد. شــما فکر کنید گروه پنجاه، شصت 

نفره تولید قرار است روز ها کنار هم کار کنند، 
چه اتفاقی رخ می دهد؟! کما اینکه برخی از 
عوامل یا بازیگران بعضی پروژه ها متاسفانه 
دچار عارضه شدند. البته به خیر گذشته، ولی 
واقعا نمی توان روی سلامت انسان ها ریسک 
کرد.گفتنی اســت؛ فیلم سینمایی »آینده« به 
نویســندگی و کارگردانــی امیر پورکیان و 
تهیه کنندگی سید ضیاء هاشمی است.پانته 
آ بهــرام، کامبیز دیربــاز، امیر جعفری، نیما 
شعبان نژاد، شــهرام قائدی، علی استادی، 

شــیرین یزدان بخش، لادن ژاوه وند و بهاره 
افشاری در این فیلم سینمایی به ایفای نقش 
پرداخته اند. تدوین »آینده« را امیر پورکیان 
و زهره احمدی توچایی به طور مشــترک 
انجام داده اند.»آینده« فیلمی اجتماعی با نگاه 
به خانواده و پرداخت به آســیب های پنهان 
و روابــط اســت. در خلاصه این فیلم آمده 
اســت: آینده نوزاد مادری ا ست به نام امروز 
که فردا متولد می شود.تهیه کننده همکار و 
سرمایه گذار »آینده« سیاوش امین پور است.

»شان پن « جلسه فیلمنامه خوانی برای مقابله با کرونا برگزار می کندژانر هایی که جایشان در سینمای ایران خالی است

سید ضیاء هاشمی:

دعوت مردم به سینما در شرایط کنونی جایز نیست

تولید »سلمان« در سایه »کرونا« ادامه دارد

گروه سینما و تلویزیون- فیلمنامه نویس 
ســینمای کشــورمان گفت: نمی توانیم اکشنی 

بسازیم که مخاطب را به هیجان بیاورد.
پیمان عباسی فیلمنامه نویس درباره اینکه 
جــای خالی چــه نوع ژانر و یــا موضوعی در 
سینمای ما خالی است گفت: ما سینمایی داریم 
که مخاطب خودش را در طول این سال ها پیدا 
کرده و تغییر مســیر عجیب و غریبی هم برای 
آن  نمی توانیــم متصور شــویم. به عنوان نمونه 
اکشــن ساز )ژانر غالب سینمای هالیوود( از ما 
بیرون نمی آیــد؛ چون ظرفیت اجرای آن را در 
حد اســتاندارد بین المللی نداریم. نمی توانیم 
فیلم اکشنی بســازیم که مخاطب را به هیجان 

بیاورد و در نهایت اثری مقوایی می شود.
وی افزود: اما تولید آثار کمدی در ســینمای ما مقوله ای اســت که همیشــه بوده و خواهد بود و مردم ما از آن استقبال 

می کنند. هر قدر بتوانیم سطح کیفی آثار طنز را افزایش دهیم، بازی را برده ایم.
این فیلمنامه نویس اظهار کرد: ژانری هم که قبلًا در تاریخ سینما نبود و من نامش را ژانر »خاک سفیدی« می گذارم، از 
ملودرام  اجتماعی و رئالیستی به ملودرام  ناتورالیستی تبدیل شد و کم کم به چیز هایی از خاک سفید و لایه های زیرین تهران 
پرداخت. نمونه اش »ابد و یک روز« بود و بعد رسیدیم به »مغز های کوچک زنگ زده« و »شنای پروانه«. این ژانر هم با بازی 

نوید محمدزاده و دیگر بازیگران این تیپی جواب می دهد.
وی اضافه کرد: ژانری که جایش در ســینمای ما خالی اســت و به خوبی به آن پرداخته نشده، ژانر »وحشت« است. دو 
نوع فیلم در این حوزه داریم: هیولایی و ماورایی. به نظرم پرداختن به ژانر وحشــت ماورایی که در قصه های بومی ما دیده 

می شود، می تواند مخاطب را به سمت سینما بکشاند؛ چون مردم تشنه این موضوع هستند.
عباسی در پایان درباره نبود قهرمان در فیلم های سینمایی عنوان کرد: ما دیگر در فیلم ها قهرمان نداریم؛ چون در زندگی 
واقعی هم قهرمان واقعی نداریم. حتی کارگردان هایی مانند مســعود کیمیایی که اســطوره قهرمان ســازی بودند، الان دیگر 
قهرمان فیلم هایشان به دل مخاطب نمی نشیند. اگر بتوانیم در زمینه قهرمان سازی حرکت کنیم و یک قهرمان باورپذیر را در 
ســینما مانند یک افســانه خلق کنیم، به نتیجه می رسیم؛ چون در زندگی واقعی هیچ چیز بوی قهرمان نمی دهد و همه دنبال 

این هستند که سریع روزگار را بگذرانند.

گروه سینما و تلویزیون-بازیگر و کارگردان اسکاری یک برنامه ابتکاری فیلمنامه خوانی از فیلم مشهور خودش راه انداخته 
تا پول آن را صرف کمک به انجام تست کرونا کند. شان پن به زودی در ادامه تلاش های خود برای مقابله با کووید -۱۹ مجری 
یک جلسه فیلمنامه خوانی مجازی پرستاره از فیلم کلاسیک سال ۱۹۸۲ خود یعنی »اوقات خوش در ریجمونت های« خواهد بود.
از جمله چهره های شناخته شــده ای که در این فیلمنامه خوانی شــرکت می کنند می توان از جنیفر انیستون، شایا لباف، متیو 

مک کانهی، جولیا رابرتس، مورگان فریمن، هنری گولدینگ و دین کوک نام برد. قرار است طی هفته 
آینده نام های دیگری هم به این گروه اضافه شود.این رخداد مجازی زنده روز بیستم آگوست از 

فیس بوک لایو و تیک تاک پخش می شود. منافع کسب شده از این برنامه صرف کمک به سازمان 
غیرانتفاعی CORE متعلق به شــان پن می شود که هدف آن فراهم کردن کمک اورژانسی در 
مقابله با کووید -۱۹ است. همچنین بخشی از منافع به گروه اصلاحات سیستم عدالت جنایی 

»ریفورم الاینس« می رسد.
ایمــی هکرلینگ کارگردان فیلــم »اوقات خوش« و کمرون کرو فیلمنامه نویس آن هم در 

جلســه حضور خواهند داشت تا مهمانان و هدف فیلمنامه خوانی را معرفی کنند. پن قرار 
نیست در این جلسه دوباره نقش شخصیت خودش یعنی جف اسپیکولی را ایفا 
کند. شــخصیت های بازیگران قرار است در شب رخداد معرفی شوند.پن که 
موســس CORE هم بوده در بیانیه ای گفت: من همیشه طرفدار لبخند زدن 
هســتم. بنابراین جمع شدن مجازی برای شبی از خنده با چنین تعداد زیادی 
از افراد با اســتعداد که در عین حال باعث کمک رســانی بسیار مورد نیاز به 
CORE برای ادامه کار حیاتی ما در آن می شود، چیزی است که حمایت 
کامل من را دارد.کرو هم بیان کرد: شان از همان روز اول به ما جادو داد و 
هنوز هم آن جادو را به دنیا می دهد. خیلی هیجان زده هســتیم که بخشی 
از برداشــت ۲۰۲۰ از این فیلم باشیم. از بازیگران و از شان تشکر می کنم 
که همیشه حامی بهترین چیزها در زندگی یعنی عشق و خلاقیت بوده اند.

»اوقات خوش در ریجمونت هــای« در ژانر کمدی درباره تعدادی 
نوجوان به کارگردانی امی هکرلینگ و به نویسندگی کامرون کرو با اقتباس 

از کتابی به همین نام که سال ۱۹۸۱ منتشر شد، ساخته شده است. جنیفر جیسن 
لی، جاج رینهولد، فوبه کیتس، برایان بکر، رابرت رومانوس، ری والســتن و 
نیکلاس کیج بازیگران این فیلم هســتند. این نخستین تجربه بازی نیکلاس 

کیج در یک فیلم سینمایی بود.

سعید بشیری درباره فیلم »دشت خاموش« و حضور در جشنواره ونیز توضیحاتی داد.

فرخ نعمتی به عنوان یک بازیگر شناخته شده و پیشکسوت، بعد از خواندن فیلمنامه و گفتگو با کارگردان استقبال 
کرد و با بزرگواری و متانت طبع پذیرفت و در طول کار هم شرایط سختی تولید ما را تحمل کرد و خارج از ان روابط 
معمول کاری و با علاقه کار شان را انجام دادند. در واقع کیفیت اثر به به نوع نگاهی ربط داشت که برای انتخاب همه 
بازیگران داشتیم و می بایست با اجزای دیگر فیلم و آن لحن واقعگرا همخوان باشد. خوشبختانه با دقتی که بهرامی 
برای انتخاب بازیگران داشت و الان که فیلم آماده شده می توان گفت کلیت نقش آفرینی بازیگران قابل قبول است.
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